



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Matériel and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop
Fredericton (N-B) E3C 2M6

F5211-200320

12 November /12 novembre, 2020

Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION F5211-200320– Arctic Zooplankton Taxonomy / Taxonomie du zooplancton dans l'Arctique

ADDENDUM #1 / ADDENDA N° 1

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation, Addendum (#1) is hereby issued to respond to the following question and to advise of the **change of the closing date** for this tender as follows:

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné, l'Addenda n° 1 est publié par la présente pour répondre à la question suivante et pour informer du **changement de la date de clôture** de cet appel d'offres comme suit:

DELETE / SUPPRIMER

Solicitation Closes / L'invitation prend fin

At /à : 2 :00 PM

AST (Atlantic Standard Time) / HNA (Heure Normale de l'Atlantique)

On / le : 12 November /12 novembre, 2020

INSERT / INSÉRER

Solicitation Closes / L'invitation prend fin

At /à : 2 :00 PM

AST (Atlantic Standard Time) / HNA (Heure Normale de l'Atlantique)

On / le : 18 November /18 novembre, 2020

QUESTIONS AND ANSWERS:

Q1 The evaluation criteria indicate we can submit qualifications for just one taxonomist. Does this also mean only one taxonomist can work on the project? Or is it acceptable to have the submitted taxonomist supervise others that work on the project?

A1 Yes, the Bidder must provide a single taxonomist throughout the contract that will be the sole analyst for this project.

QUESTIONS ET RÉPONSES :

Q1 Les critères d'évaluation indiquent que nous ne pouvons soumettre des qualifications que pour un taxonomiste. Cela signifie-t-il également qu'un seul taxonomiste peut travailler sur le projet? Ou est-il acceptable que le taxonomiste présenté supervise d'autres personnes qui travaillent sur le projet?

R1 Oui, le soumissionnaire doit fournir pour toute la durée du contrat un seul taxonomiste qui sera l'unique analyste pour ce projet.